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Maria Isabel CanutEditorial

Benvolguts lectors i socis de la SCOFT,

Com tots sabeu s’estrena la Junta de la SCOFT, parcialment reno-
vada, atenent les darreres eleccions dutes a terme el passat mes 
de novembre, on vàrem sortir escollits els càrrecs de presidenta 
(Dra. Maria Isabel Canut), tresorera (Dra. Silvia Sanz) i vocal (Dra. 
Marta Castany). Totes tres, junt amb la resta de càrrecs que se-
gueixen a la Junta, volem continuar treballant per la SCOFT i per 
la Revista Annals d’Oftalmologia cercant les millors aportacions 
que les puguin fer créixer. Els canvis sempre aporten idees noves 
i, sobretot, molta il·lusió i, al mateix temps, molt respecte per la 
gran feina feta prèviament ja que, sense una bona base, el camí 
seria diferent.

Cal dir que la SCOFT gaudeix d’un gran prestigi dins la comunitat 
científica i, sens dubte, és mèrit de tots els seus socis, que amb 
la seva feina encoratgen a cercar els millors avenços i resultats 
perquè la Societat en surti afavorida. En aquesta línia volem seguir 
fent aflorar els millors congressos, les millors reunions científiques 
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Queridos lectores y socios de la SCOFT,

Como todos sabéis se estrena Junta de la SCOFT, parcialmente reno-
vada, después de las últimas elecciones llevadas a cabo el pasado 
mes de noviembre, donde salieron escogidos los cargos de presidenta 
(Dra. Maria Isabel Canut), tesorera (Dra. Silvia Sanz) y vocal (Dra. 
Marta Castany). Las tres, junto con el resto de los cargos que siguen 
en la Junta, queremos seguir trabajando por la SCOFT y por la Revista 
Annals d’Oftalmologia, buscando las mejores aportaciones que las 
puedan hacer crecer. Los cambios siempre conllevan ideas nuevas 
y, sobre todo, mucha ilusión y, al mismo tiempo, mucho respeto por 
el gran trabajo hecho previamente ya que, sin una buena base, el 
camino sería diferente.

Hay que decir que la SCOFT goza de un gran prestigio dentro de la 
comunidad científica y esto, sin duda, es mérito de todos sus socios, 
que con su trabajo animan a buscar los mejores adelantos y resulta-
dos para que la Sociedad resulte favorecida. En esta línea queremos 
seguir haciendo aflorar los mejores congresos, las mejores reuniones 
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i la millor revista. Tenim, a més, un gran valor, els nostres joves, 
que ens han demostrat com en són de capaços de dur a terme 
una SCOFT jove que està activa, no solament durant el congrés, 
sinó també amb els webinars formatius de les diferents subespe-
cialitats durant tot l’any i, sens dubte, volem seguir contribuint-hi, 
atès que en la seva formació recau el millor futur per a tots i per a 
la societat en general. Volem també estar pendents de les noves 
tecnologies per tenir la sensibilitat suficient perquè impactin de la 
millor manera a la SCOFT i que, al mateix temps, suposin un avenç 
progressiu i sostenible per encarar els nous objectius professionals 
i socials que se’ns encomanen.

En conclusió, se’ns presenten grans reptes que volem que siguin 
efectius de forma quasi immediata. Per tant, sols ens cal continuar 
treballant, amb molta il·lusió, amb recursos i amb el gran equip 
de què disposem.

A la vostra disposició. 

Salutacions,

Maria Isabel Canut 
Presidenta de la SCOFT

científicas y la mejor revista. Tenemos, además, un gran valor, nuestros 
jóvenes, que nos han demostrado que son capaces de llevar a cabo 
una SCOFT joven que está activa, no solo durante el congreso, sino 
también con los webinars formativos de las diferentes subespecialida-
des durante todo el año y, sin duda, queremos seguir contribuyendo 
en su formación, ya que es donde recae el mejor futuro para todos y 
para la sociedad en general. Queremos también estar atentos a las 
nuevas tecnologías para tener la sensibilidad suficiente para que 
impacten de la mejor manera dentro de la SCOFT y que, al mismo 
tiempo, supongan un adelanto progresivo y sostenible para encarar 
los nuevos objetivos profesionales y sociales que se nos planteen.

En conclusión, se nos presentan grandes retos que queremos que sean 
efectivos de forma casi inmediata. Por lo tanto, solo hay que seguir 
trabajando, con mucha ilusión, con recursos y con el gran equipo 
del que disponemos.

A vuestra disposición. 

Saludos,

Maria Isabel Canut  
Presidenta de la SCOFT


